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Verslag BO 16/11/2021 om 09u00 

Microsoft Teams 
 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Erwin 
Wuestenberg, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet de aanwezige welkom op deze online vergadering. We moeten even 
stilstaan bij het overlijden van onze nieuwe collega Johan. Het stopt voor hem al bij de start. 
Het is moeilijk om te vatten.  
Carine zal voor een rouwkrans zorgen. 
Begrafenis is op 19/11. De meeste leden van het BO zullen aanwezig zijn.  
 
Er moet een vervanger komen vanuit de regio Antwerpen, deze regio moet 
vertegenwoordigd blijven. Het RB Antwerpen kan een effectieve vervanger voordragen uit de 
verkozenen. Daarnaast moet er ook een tweede kalenderverantwoordelijke aangeduid 
worden. De voorzitter neemt contact met de voorzitter van RB-Antwerpen.  
  

2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 
 

• Aanvaarden verslag dd 19/10/2021 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

3. Financieel: 

• Financiële performantie: Er is niet veel gewijzigd ten opzichte van het vorige BO.  

• Webshop – leden BO: leden van het BO en personeel krijgen 10% korting bij 
aankopen op de webshop als ze dit via Gerda bestellen en afhandelen.  

• Easypayments: De Brigandtrotters zullen deelnemen aan het proeftraject “cashless” 
betalen. Easypayments werd gemaild naar een stand van zaken rond administratieve 
afhandeling.  

• Sponsit lijkt nog steeds het beste systeem.  
4. Wandelclubs 

• Wandelclubs zonder tochten en sabbatjaar 
Bij sabbatjaar worden nu de datums 1 jaar bevroren, gaan we dit herzien in de 
toekomst? Hier gaan we nu geen beslissing in nemen. Moet wel zeker duidelijk zijn 
voor de tochten van 2023. 

• Aanvaarding D&A? We ontvingen een positief verslag van de peter van D&A, de club 

wordt hierbij definitief aanvaard.  

• Aanvaarding Goldenstar Borgloon: we ontvingen een verslag van de peter. De 

volgende tocht is in januari, hier zal een nieuwe evaluatie volgen. 
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• WPG Beringen - Kwartels Assenede - Wandelclub Hazewind: conform de afspraken 

gemaakt in Houffalize werden deze clubs aangeschreven. De keuze van wandelgroep 

of wandelclub lag opnieuw op tafel. Hazewind blijft groep, de andere twee worden 

club zonder tochten.  

• Bosstappers Jabbeke, hier werd een nieuw bestuur gevormd. 

• Wandelend Paard, de voorzitter vraagt hulp van clubondersteuning.  

• Durmestappers, nemen ontslag en stellen zich financieel in orde.  

• Bloesemwalk versus WSVL: Jos had vorige week een vergadering met To Walk Again 

op de startlocatie Stayen. Er wordt een evenementenbureau betrokken bij de 

organisatie. Er is een vervolgvergadering gepland.  

• Clubkampioenschap: Wat als een club stopt in bv 3de afdeling. Is er dan een extra 

stijger of daler minder? Het puntenaantal wordt bekeken. Wat als de punten 

hetzelfde zijn? Dan zal het ledenaantal (hoogste) op de laatste werkdag van 

september doorslaggevend zijn.  

We spreken consequent over “afdeling”. 

In de volgende clubinfo de afdelingen reeds communiceren.  

• lidmaatschappen federatieleden gecontacteerd door club? 

Er werd een tussentijdse evaluatie opgemaakt omtrent de mailing naar de 

federatieleden of we hun adresgegevens mochten overmaken aan de lokale 

wandelcubs. We hebben in totaal 466 antwoorden gekregen. We ontvingen 115 ja- 

antwoorden (dus interesse om naar een club te gaan). Van die 115 waren er 11 die 

een specifieke club opnoemden. Deze 11 zijn allen lid geworden van een club. De 

andere 104 antwoorden gaven 1 of meerdere (of geen) postcodes op. Deze leden 

hebben we dus “aangeboden” aan 1 of meerdere clubs uit die bepaalde 

postcode/regio. Sommige leden werden “aangeboden” aan 1 club, aan 2 clubs tot 

soms zelfs 6 clubs.  (in totaal 195 mails) Daarvan zijn er 14 personen lid geworden bij 

een club. We hebben in totaal 466 antwoorden gekregen (ja en nee) en daar zijn 25 

clubleden uit gekomen. We zullen begin volgend jaar nog eens de resultaten 

bekijken.. De resultaten bewijzen nogmaals dat het federatielidmaatschap een groot 

vangnet is voor mensen die toch onderdak willen vinden bij Wandelsport Vlaanderen. 

Kan zeker nog eens in een clubinfo verwerkt worden, zal besproken worden in de RB’s 

en aangehaald worden op de voorjaarse infovergaderingen.  

 
5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning: Het was een installatievergadering met veel 

toelichting voor de nieuwe verkozenen. Er zal meer verder gewerkt 
worden op regionaal vlak. Iedere andere regio zal steeds ingelicht 
worden. Dit is voornamelijk een werkgroep op het veld.  

▪ Kwaliteit: 1 december was er een fysieke vergadering gepland. Deze zal 
online georganiseerd worden met ondersteuning van Luc.  
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▪ Evenementen: 27/10 was er een vergadering. Voornamelijk een 
brainstorm omtrent de Meet&Greet, de fiets en wandelbeurs. De aanpak 
van de regionale wandeldagen werd besproken. Het Bauhaus zal 
bezichtigd worden omtrent de Meet&Greet op 29/11. 

▪ Promotie: een vergadering gepland (online), 30/11. 
▪ Kalender: het verslag werd overgemaakt aan het BO  

 

• stand van zaken Flanders Trails: er is momenteel nog een fysieke vergadering gepland 
op 23/11 met alle deelnemende clubs. Misschien wordt deze online gehouden.  
De WalkToGether clubs willen ook een Trail organiseren. Ze vragen bijkomende info 
rond de organisatie van dergelijke Trailsverslag vergadering 26/10 Western Front 
Trail: evaluatie in functie van volgend jaar. De start zal plaatsvinden in Nieuwpoort. 
Enkele kleine verbeteringen werden aangehaald. 

• verslag vergadering met Marlien van Te Gek (9/11): hier werd nogmaals bekrachtigd 
dat we niet meer meedoen aan de 10daagse van de Veerkracht.  

• Start to Walk: De groep in Alken koos ervoor om het traject volgend jaar verder te 
zetten. Ankerplaats voor Vlaams-Brabant volgend jaar? Halle kan misschien 
aangeschreven worden? 

• Nieuwjaarsvieringen: regeling RB-leden, deze mogen deelnemen aan de 
nieuwjaarsvieringen in hun regio. Deze tellen niet mee bij de club (6). De RB-leden 
zijn gratis, de partner is betalend. Is er een procedure van alle regelingen 
beschikbaar? Paul en Nathalie zullen eens een samenvatting maken van de 
werkwijze.  
 

6. Ingebrachte punten: 

• evaluatie beleidsweekend Houffalize. Maar het was zeker een goede vergadering en 
teambuilding. In navolging hierop werd er een afspraak gemaakt met Koen Termont 
van Sport Vlaanderen om enkele ideeën rond de bestuurssamenstelling af te toetsen. 
Om de 2 jaar zulk beleidsweekend is een meerwaarde.  

• samenstelling werkgroep voor losse eindjes: finetunen van enkele zaken en 
voorstellen leveren aan het BO.  

• verslag RB O-Vl van 25/10/2021  

• jaarbrochure 2022: Nog geen concrete stappen in ondernomen. Er moet nu werk van 
gemaakt worden om er 2000 te laten drukken.  

• RB’s versus carpoolplan: Antwerpen blijft hetzelfde, Oost-Vlaanderen brengt maar 4 
onkostennota’s binnen.  

• Invulling vacatures: afgelopen maandag werden er 4 kandidaten uitgenodigd voor 
een sollicitatiegesprek. Na wikken en wegen werd er 1 kandidate naar 
voorgeschoven. Naar alle waarschijnlijkheid zal Ilse Vanderstichele begin december 
de functie van Ann kunnen invullen.  
Telewerk de komende weken zal weer uitgebreid worden. Er wordt een minimale 
bezetting behouden op het secretariaat in Maldegem.  

• cursussen facebook: Wordt ook nog besproken op het federatieteam promotie.  

• Meet&Greet: personeelsleden zijn zeker welkom op vrijwillige basis. Er zullen 
personeelsleden een specifieke taak hebben in bv de organisatie of workshops, … dit 
tegen de gekende modaliteiten.  

• Verdeling rugzakken, poncho’s: in principe gaan we genoeg voorraad hebben.  
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• Evaluatie West-Vlaanderen Wandelt, team evenementen gaf niet thuis om te helpen 
op de stand. Het RB stond wel in voor de verdeling van de gadgets. Had de stand een 
meerwaarde? Hoeveel werd er verkocht? Nathalie zal een evaluatie opmaken.  

• Volgend BO fysiek of online? We zullen kijken wat de regels op dat moment zijn. 
Hoogstwaarschijnlijk online. 

• Momenteel werden er 11.700 WiB’s verdeeld.  

• De aanpassingen voor het staatsblad werden door het overlijden van Johan on-hold 
gezet. We trachten dit met een eenmalige publicatie op te lossen. 

• In het eerste kwartaal 2022 mogen er ook nog tochten ‘gratis” geannuleerd worden.  
 


